

# 100\*53MM

### 多功能翻页笔 使用说明书

使用前请仔细阅读此说明书以保证产品功能得到正确使用，并保留此说明书以备日后查阅！

**产品参数**

控制技术: RF2.4GHZ  
激光距离: >200m  
电池类型: 聚合物锂电池  
工作电压: 3.7v  
休眠电流: <20uA  
重量: ≈22g  
操作系统: Windows XP/7/8/9/10、Mac OS、Linux、Android

接收器:  
兼容接口: USB1.1/2.0/3.0  
工作电压: USB总供电 (4.5-5.5V)  
重量: 2g

**安全充电**

1.产品为内置锂电池，采用USB插头插入电脑可用的USB接口上充电。  
2.按键无功能时，必须给本机充电方可使用，充电时间为2小时。  
注意：电池电量过低，控制距离将缩短，请及时充电。

**产品示意图**

**操作提示**

1. 将USB接收器从发射器中拔出，插到电脑可用的USB接口上即可使用，无需对码。  
2. 产品支持Windows,Mac操作系统，首次在Mac上安装后，可能出现Keyboard set assistant(键盘设置助手)，并提示无法识别键盘。只需要单击Continue(继续)并完成安装，之后显示器即会相应地工作。  
3. 接收器的距离会受周围电子设备的干扰而减小。  
4. 不操作本产品自动进入休眠状态，按任意键唤醒。  
注意：超链接功能不支持WPS系统。

**功能表**

功能键	功能说明
指示灯	①工作指示灯 ②低电量指示：指示灯闪烁，请为本机充电 ③充电指示：充电时指示灯长亮；充满后指示灯熄灭。
○	单击执行Tab功能，即选择超链接 (只支持Powerpoint全屏下有效) 双击，执行Enter功能，即执行超链接 (只支持Powerpoint全屏下有效) 长按，执行Alt+Tab功能，即窗口切换
▲	单击上翻页 长按全屏/退出全屏 (只支持powerpoint下有效)
▼	单击下翻页， 长按黑屏/退出黑屏 (只支持powerpoint下有效) 若Win8系统下，输入法切换英文字母有效
*	按住时出激光，松开激光熄灭
▲▼	组合键同时长按5秒为模式切换 模式功能见下面备注4

注：Mac系统仅支持Keynote软件上翻页和下翻页功能。

**Multifunctional page turning pen  
Instruction manual**

Please read this manual carefully before use to ensure the correct use of product functions, And keep this manual for future reference!

**Product parameters**

Control technology: RF2.4ghz  
Laser distance: >200m  
Battery type: Polymer lithium battery  
Operating voltage: 3.7V  
Dormant current: <20uA  
Weight: ≈22 g  
Operating System: Windows XP/7/8/9/10, Mac OS, Linux, Android

**Receiver:**  
Compatible interface: USB1.1/2.0/3.0  
Working voltage: USB total power supply (4.5-5.5V)  
Weight: 2g

**Safe charging**

1.The product is a built-in lithium battery, which is charged by inserting the USB plug into the available USB interface of the computer.  
2.When the button has no function, the machine can only be used after charging. The charging time is about 2 hours. Note: the battery power is too low, the control distance will be shortened, please charge in time.

**Product diagram**

**Operation hint**

1. Unplug the USB receiver from the transmitter and plug it into the available USB interface of the computer for use without code matching.  
2. The product supports the windows and Mac operating systems. After the first installation on the Mac, the keyboard set assistant may appear and prompt that the keyboard cannot be recognized. Just click continue and complete the installation, and the display will work accordingly.  
3. The distance of the receiver will be reduced by the interference of surrounding electronic equipment.  
4. Do not operate this product to enter sleep state automatically, and press any key to wake up.  
Note: hyperlink function does not support WPS system.

**Menubar**

Function key	Function description
Indicator light	① Work indicator ② Low battery indicator: the indicator flashes, please charge the machine ③ Charging indicator: the indicator light is on for a long time when charging
○	Click Tab to select a hyperlink (Powerpoint screen only available) Double-click to perform Enter, that is, to perform a hyperlink (Powerpoint full screen only available) Long press Alt+Tab to switch Windows Long press full screen / exit full screen (only valid under PowerPoint)
▲	Click Page Up
▼	Click Page Down
*	Long press black screen / exit black screen (only valid under PowerPoint) If the input method switch English status is valid under Win8 system
▲▼	Press and hold the laser, release the laser and turn off Press and hold the combination key for 5 seconds at the same time to switch mode. See note 4 below

Note: MAC system only supports page up and page down function of keynote software.

**Warning**

This product has the function of producing laser beams. Laser is harmful to eyes. Please do not point the laser at people, especially the face. Use the laser strictly to direct the eyes! Avoid pointing the laser at mirrors or other reflective surfaces. Do not use this product as a torch. Do not throw this product into the fire, because the battery may explode; do not put this product into the water or any other liquid, the battery may explode when the short circuit is damaged. When attempting to disassemble, adjust or repair the road, ask professional personnel to work!

**Statement**

The product specifications and information mentioned in this manual are for reference only and will not be modified in case of any change. There is no guarantee in any form or for a specific purpose in the contents of this manual. Due to the rapid development of technology and the complexity of computer operating systems, there may be some minor errors in this manual, and we will not bear the loss caused by the loss of any part of its content. In case of any error, the company is not obliged to assume any responsibility for the user of this manual, and does not exclude the possibility of updating the content at any time.